

辦學抱負

Our Vision

貫徹「尊仁濟世」精神，提供優質全人教育，培育學生成為國家棟樑。

We uphold the principle of "Serving the Community in the Spirit of Benevolence"; to provide quality holistic education and nurture our students to be the pillars of our society.

辦學使命

Our Mission

我們為學生營造優質的環境，以助建立積極進取的學習態度、培養良好的德性及群性、啟發創意思維、展現個人潛能，達至全人發展。

We cultivate a quality learning environment for students to develop an active learning attitude, good moral values, and sociability. We also nurture their creativity and help them to unleash their potential to achieve a holistic education.

學校位置

Our Location

仁濟醫院永隆幼稚園/幼兒中心
Yan Chai Hospital
Wing Lung Kindergarten/Child Care Centre



彩玉樓
Choi Yuk Hse

彩屏樓
Choi Ping Hse

彩湖樓
Choi Wu Hse

彩珠樓
Choi Chu Hse

彩園廣場
Choi Yuen Plaza

旭埔苑
Yuk Po Court

彩麗樓
Choi Lai Hse

上水站
Sheung Shui Station



仁濟醫院

永隆幼稚園/幼兒中心



課程理念

Concept of Curriculum

我們採取兒童為本的課程理念，重視兒童主體性的發展和主動探究的精神，讓兒童作學習的主人。

We adopt a child-centred curriculum, offering children opportunities to be self-motivated and increase their learning motivation.



課程目標

Aims of Curriculum

採取以「兒童為中心」的理念，遵照學前教育課程指引(2017)按幼兒的發展能力、需要和興趣來為幼兒設計適切的課程。本校選取及剪裁坊間教材，以單元統整語文、體能與健康、個人與群體、幼兒數學、大自然與生活及藝術與創意六大學習範疇，組成綜合課程，培育幼兒全面和均衡的發展。

Our School adopts a child-centered philosophy and follows the Kindergarten Education Curriculum Guild (2017) to design appropriate courses for children based on their abilities, needs and interests. We select and tailor teaching materials to integrate the six learning areas, language, physical fitness and health, self and society, early childhood arithmetics, nature and living, art and creativity in order to form a comprehensive curriculum to foster balanced development of children.

課程特色

Features of Curriculum

創設有利自由遊戲的環境，讓幼兒從遊戲中學習探索。重視發展校本課程，推動以學生主導的探研活動，衍生以兒童為本的研習課堂，讓兒童在思考、嘗試及討論的機會下，獲得愉快而有效的學習成果。體智能教練、普通話及外籍導師均透過故事和兒歌、律動和舞蹈、團體和創作遊戲來激發幼兒喜愛運動及學習第二語言的動機和興趣

Based on child-centered teaching approach, our curriculum emphasizes theme-based learning to offer enriched opportunities for young children to think, explore, discuss and gain confidence through joyful project experiences.

We provide in-school professionals such as physical instructor and to promote children's physical and mental health through recreational games, sport activities, rhythmic dance, etc. and native language teachers to create Mandarin and English speaking environments through story, nursery rhyme, role play to motivate young children to communicate in a second languages on a regular-basis.



快
快
樂
樂
地
成
長

電話 Tel : (852) 2679 7337

傳真 Fax : (852) 2673 3743

手提電話 Mobile : (852) 6633 4997

網址 : <http://www.ychwl.org.hk>

地址 : 香港上水彩園邨彩玉樓地下

Address : 香港上水彩園邨彩玉樓地下



全方位學習

Life-wide Learning

本校著重利用多元化的環境，讓學生在真實的情境中延伸在正規課堂所學到的學習目標，包括小組興趣活動、戶外參觀及體驗等活動，讓學生擁有不同的學習經歷，增進學生的學習動機，以達至全方位學習果效。

Our school aims on nurturing all-rounded students. Our diverse learning environments allow children to acquire knowledge inside and outside of the classroom. In order to provide multiple learning experiences for children, different kinds of outings are arranged all year round including moral and civil education activities.



評估方法

Assessment

本校以多種方式紀錄兒童在校內的實際生活表現，並將之整理成檔案，以方便家校一同追蹤兒童的成長歷程，見證孩子的金色童年。

We create individual portfolios for all the children, so parents can gain a deeper understanding of their child's development.

全日班

Whole-day Session

全日班

對象：2至6歲兒童

時間：星期一至星期五
(上午8時至下午6時)
星期六
(上午8時至下午1時)

Whole-day Session

Target : Children aged 2-6 years old
Time : Monday to Friday (8am to 6pm)
Saturday (8am to 1pm)

退出服務

Student Withdrawal

退出服務：

凡退學者，須提前一個月以書面通知。

Student Withdrawal:
Please submit Student Withdrawal Form ONE MONTH prior to the last date of attendance should you plan to withdraw your child.

收費

Charge

1. 報名費\$30 (面見日收取)
2. 每月學費：見下文

1. Enrollment fee \$30 (pay on interview day)
2. Monthly Tuition Fee: see below

2024年9月至2025年8月		
September 2024 to August 2025		
Grade	每月學費	每月膳食費
	Monthly Tuition Fee	Monthly Meal Expenses
N班	HK\$3,192	HK\$472
Nursery Class		
K1-K3班	HK\$1,100	HK\$305
Kindergarten Classes		

3. 家長可申請減免學費，K班家長可享用免費優質幼稚園教育計劃資助。

3. Parents can get subsidy for kindergarten education K1-K3 are eligible for the Pre-Primary Education Voucher Scheme.

申請手續

Enrollment Procedures

1. 幼兒滿一歲即可報名。
2. 到本校索取或從本校網頁下載申請表格或備回郵信封索取。
3. 填妥表格後可郵寄或於服務時間內交回。
4. 家長須完整地填寫申請表並連同指定的文件交回/寄回學校。

1. Applicant must over one year old.
2. Application forms may be obtained from school in person, downloaded from the school website, or enclosed with a self-addressed stamped envelope.
3. Please submit the completed application form by post or by hand during office hour.
4. Parents must complete the application form clearly with required documents.

報名需知

Notes on Enrollment

1. 兒童出生證明書副本
2. 兒童證件相片一張
3. 回郵信封2個

1. Copy of birth certificate
2. An ID photo of the child
3. Two self-addressed stamped envelopes

附設服務

Other Services

暫託服務

Temporary Child Care Service

對象：2至6歲兒童

時間：星期一至星期五(上午8時至下午6時)
星期六(上午8時至下午1時)

收費：每節2小時\$16

Target: Children aged 2-6 years old
Service Hours: Monday to Friday (8am-6pm)
Saturday (8am-1pm)

Charge: \$16 for every session (2 hours)

延展服務

Extended Hours Service

對象：2至6歲兒童

時間：星期一至星期五(下午6時至晚上8時)

收費：每小時\$13

Target: Children aged 2-6 years old
Service Hours: Monday to Friday (6pm-8pm)
Charge: \$13 for every hour

開
開
心
心
地
學
習